

Campus Blood Donor Centre

posted by Centre of Development and Resources for Students on 2016-01-15

The following message is posted on behalf of the Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service.

Campus Blood Donor Centre will re-open on Monday 18 January 2016.

Address: Room 323, Meng Wah Complex

Opening Hours: Mon-Fri: 10am-6pm

Sat, Sun & Public Holidays: Closed



香港紅十字會輸血服務中心
Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service

1月18日 重投服務

香港大學校園捐血中心推廣

號召各方型男型女 捐血救人

時光飛逝，每天在大學讀書的日子亦一分一秒悄然流逝，其中一樣要趁讀大學必做的事情，當然是**捐血**啦！難得大學校園設有捐血中心，請趕快邀請你的老師、同學、hall-mate和朋友等各界友好，一起到港大校園捐血中心捐血啦！

為感謝你迅速行動，凡於1月18日至29日在香港大學校園捐血中心成功捐血，除獲贈**杯墊**外，還會獲贈**復刻版T恤**一件及**便攜水樽**一個！紀念品數量有限，送完即止。

Donor Centre@HKU Promotion

Calling for cool people to save lives

Time slips away. Blood donation is a must-try experience in your u-life! Please move on to invite your teachers, classmates, friends, hall-mates and all your buddies to give blood in our Donor Centre@HKU!

As a token our appreciation on your swift action, every successful blood donor will receive a cup mat holder together with a limited-edition tee and a foldable water bottle between 18 and 29 January while our stock lasts!

Move on!
Especially for you

服務時間 Service Hours: 10am - 6pm
(星期六、日及公眾假期休息 Closed on Sat, Sun & Public Holidays)

地點: 香港大學明華綜合大樓3樓323室
Address: Room 323, 3/F, Meng Wah Complex, HKU

查詢 Enquiry: 6392 5778

如服務時間日後有調整, 輸血服務中心網頁會事先公布, 敬請留意。
Please watch out prior announcements on any change to service hours in our website.

你有能力改變現況, 捐血潮流由你開創
You have the power to make a change. Be a **PIONEER** to ride the trend.

